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PROTOKÓŁ Nr 3/2017 

z  posiedzenia Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Oświaty i Kultury 

w dniu15 lutego 2017 r. 

 

I. Temat posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, powitanie przybyłych, przedłożenie porządku obrad. 

2. Informacja o działalności GZOZ w Bojszowach za rok 2016. 

3. Sprawy bieżące, wolne głosy, podjęcie wniosków, wynikających z dyskusji. 

4. Zakończenie posiedzenia. 

 

II. Obecni na posiedzeniu:  

Siedmiu członków Komisji ZPSOiK – zgodnie z listą obecności. 

Longina Giedwiłło – Sekretarz Gminy Bojszowy. 

Urszula Tatoj – Dyrektor GZOZ w Bojszowach. 

 

III. Przebieg posiedzenia: 

Ad.1  

Przewodniczący Komisji p. Roman Horst powitał wszystkich zebranych, następnie 

zapoznał członków komisji z planowanym porządkiem obrad. 

Ad.2 

Informacja nt. działalności GZOZ w Bojszowach za rok 2016. 

Dyrektor GZOZ w Bojszowach scharakteryzowała działalność Zakładu w roku 2016 

podając następujące dane: 

 Liczba mieszkańców zadeklarowanych do gminnej przychodni 5246 osoby. 

 Kontrakty zawarte z NFZ: 

 Podstawowa opieka zdrowotna 

 Leczenie Stomatologiczne 

 Ambulatoryjna Opieka Specjalistyczna - Ginekologia 

 Kadra lekarska: 

 lekarz specjalista medycyny ogólnej i pediatrii 

 lekarz specjalista chorób wewnętrznych 

 lekarz pediatra 

 lekarz kardiochirurg 

 2-ch lekarzy specjalistów z zakresu badań ultrasonograficznych 

 lekarz stomatolog 

 lekarz specjalista ginekolog-położnik-cytolog 

 lekarz specjalista z zakresu medycyny pracy 

 Liczba udzielonych porad: 

 Podstawowa opieka medyczna – 23410 
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 Poradnia stomatologiczna – 2115 

 Ambulatoryjna opieka specjalistyczna – 323 

 Najczęściej występujące jednostki chorobowe: 

 choroby układu krążenia 

 nadciśnienie  

 cukrzyca 

 choroby układu ruchu i układu nerwowego 

 choroby układu trawiennego 

 nowotwory 

 choroby tarczycy 

 Nakłady na badania diagnostyczne zewnętrzne tj. laboratorium, RTG, badania 

mikrobiologiczne, badania USG w roku 2016 wynoszą 84 346,00 zł. W stosunku 

do roku 2015 wystąpił wzrost nakładów o 14,9%. 

 Inwestycje za ubiegły rok i tegoroczne: 

 W roku 2016 zrealizowana została inwestycja dotycząca budowy parkingu wraz 

z przebudową istniejącego zjazdu z drogi gminnej i przebudowa sieci kanalizacji 

deszczowej. Koszt inwestycji 177 933,42 zł. 

 zakup nowego aparatu EKG – koszt 5600,01 zł. 

 Plany na przyszłość: 

W roku 2017 planowany remont kapitalny piętra budynku przychodni, 

zakup agregatu prądotwórczego koszt ok. 15 000,00 zł – 20 000,00 zł, 

zakup defibrylatora – koszt 6 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję: 

Radna p. Halina Wietrzny zwróciła się z prośba o aktualizację strony internetowej GZOZ 

Bojszowy w szczególności o harmonogram przyjęć poszczególnych specjalistów. 

Radny p. Janusz Gwóźdź zapytał: 

 Czy jest możliwość rejestracji telefonicznej bez potrzeby przyjeżdżania do 

przychodni. 

 Dlaczego w miesiącu styczniu nie respektowano skierowań od lekarza Agnieszki 

Bzowskiej z datą listopadową w laboratorium na Woli. 

 Pacjent który jest rejestrowany na dana godzinę, przyjmowany jest z dużym 

opóźnieniem, w związku z powyższym radny zwrócił się z prośbą, aby pacjenci 

byli wywoływani po nazwisku zgodnie z kartotekami zarejestrowanymi w danym 

dniu. 

Dyrektor GZOZ Bojszowy p. Urszula Tatoj wyjaśniła, że: 

 Strona internetowa GZOZ Bojszowy zostanie zaktualizowana. W związku 

z dużymi zmianami personalnymi lekarzy, jeszcze nie można umieścić stałego 

harmonogramu przyjęć lekarzy. 
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 Rejestracja telefoniczna odbywa się codziennie od godziny 9:00, natomiast listy do 

lekarzy po weekendzie muszą być puste, aby każdy z pacjentów miał możliwość 

zarejestrowania się.   

 Liczba osób do rejestracji telefonicznej z wyprzedzeniem jest ograniczona. 10 osób 

w danym dniu. 

 Tylko skierowania laboratoryjne lekarza Agnieszki Bzowskiej wystawione w 

okresie 1.12.2016 r. – 31.12.2016 r. nie były respektowane w laboratorium 

Przychodni w Woli. Poza wymienionym terminem skierowania były rozpatrywane 

bez zastrzeżeń. 

 Pani Dyrektor pozytywnie przychyliła się do propozycji radnych, aby pacjent był 

wywoływany zgodnie z listą rejestracyjną. 

 

 

Ad.4 

Przewodniczący Komisji p. Roman Horst podziękował radnym za przybycie oraz 

zakończył posiedzenie Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Krystyna Knopek 

15.02.2017 r. 

 

 
PRZEWODNICZĄCY 

Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, 

Oświaty i Kultury 

 
 

Roman Horst 


